
Protokół Nr VII/2011 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 31 marca 2011 roku 
 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Stwierdził iż obecnych jest 14 radnych , sesja jest władna do podejmowania 
prawomocnych uchwał. 
Ad. 2 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Zdzisława Koniecznego. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Odczytał wniosek Burmistrza do porządku obrad: 
   Na wniosek Komisji Zdrowia, Ładu i Porządku Publicznego w związku z potrzebą 
uzyskania stanowiska Rady Miejskiej w kwestiach niżej wymienionej uchwały, na 
podstawie § 43 pkt.2 Statutu Gminy Sędziszów, wnoszę o rozszerzenie porządku 
obrad sesji o następujący punkt: 

1. Uchwała zmieniająca uchwałę własną Nr III/41/2003 z dnia 24 kwietnia 2003 
roku w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie gminy Sędziszów miejsc 
sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. 

2. Wykreślenie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
gminy Sędziszów na lata 2011 – 2020.  

Radny J. Psonak 
- poprosił o utrzymanie dobrego obyczaju aby 7 dni przed sesją dawać projekty 
uchwał. Zapytał czy jest taka konieczność aby dziś podejmować tą uchwałę, czy nie 
można przełożyć na następną sesję – jest to mój wniosek formalny. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza o wprowadzenie uchwały na sesję 
Głosowanie 
8 głosów – za 
2 głosy - przeciw 
2 głosy – wstrzymujące się 
Wprowadzamy tą uchwałę jako pkt. 10 porządku obrad. 
Ad. 3 
Odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Sędziszowa w okresie 

międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie powołania i ustalenia składów 

osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej i zatwierdzenia wyboru ich 
przewodniczących. 



8. Uchwała w sprawie  cen i zasad zwolnień za korzystanie z obiektów Ośrodka 
Sportu i Rekreacji w Sędziszowie. 

9. Uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. 
10. Uchwała zmieniająca uchwałę własną Nr III/41/2003 z dnia 24 kwietnia 2003 

roku w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie gminy Sędziszów miejsc 
sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
12. Wolne wnioski i dyskusja. 
13. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie  
12 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się 
Ad. 4 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Pan Przewodniczący wspólnie z Burmistrzem wręczyli nagrody laureatom Konkursu 
pod nazwą „Powódź, pożar dniem czy nocą – straż przychodzi ci z pomocą” 
Wykaz nagrodzonych w poszczególnych kategoriach stanowi załącznik do protokołu. 
Pan W. Barski 
- Konkurs ten organizujemy w celu przybliżenia ratownictwa szeroko rozumianego, 
jest to już XIII edycja Konkursu. Prace przedkładają Komisji nauczyciele plastycy. 
Poinformował również iż dwa razy prace naszej młodzieży zdobyły I miejsce na 
szczeblu wojewódzkim. 
Ad. 5 
Pan Burmistrz przedstawił informację o pracy w okresie międzysesyjnym. 
Poinformował że Powiatowy Lekarz Weterynarii wydał decyzję o zamknięciu 
schroniska w Borszowicach. My uważamy że nowe przepisy nie powinny dotyczyć 
takiego małego schroniska jak nasze. W tej sytuacji ZUK już nie może prowadzić 
schroniska. Byli u nas przedstawiciele Stowarzyszenia Ochrony Zwierząt, panie 
powiedziały że nas będą wspierać a później dostaliśmy pismo, w którym co innego 
napisały.  W niedzielę są wybory do Izby Rolniczej, zgłosiło się 3 kandydatów: 

1. January Ejsmond 
2. Jacek Prusek 
3. Leszek Bratek 

Wybieramy 2 osoby bo mamy dwa mandaty. 
Pan Przewodniczący 
- zapytał czy są pytania do sprawozdania. 
Radny J. Strzelec 
- odbył się przetarg na drogi powodziowe, na jaką kwotę i co będzie robione? 
Pan Burmistrz 
- informowałem że jest to wykonanie rowów odwadniających jako zabezpieczenie 
przed powodzią, pogłębienie o oczyszczenie przepustów, 
- ciek od Słupi – Tarnawa – Szałas 
- Boleścice 
- Sosnowiec 



- Jeżów 
- Czekaj – Bugaj 
- Gniewięcin 
Mamy dużo więcej rowów do odnowienia, te trzy duże zadania są na kwotę ok. 
200tys. 
Pan radny pyta o rz. Mierzawę, był Wojewódzki Zarząd Melioracji otrzymali 
dokumentację i wystąpienia z sołectw Białowieża, Czekaj, Swaryszów, Boleścice i 
Sędziszów oraz harmonogram i zakres robót. Zarząd Wojewódzki wystąpi do 
Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska i oni muszą wydać zgodę. Pieniądze na te 
zadania są. 
Radny J.Strzelec 
- gdyby przyszła duża woda to w Czekaju  będzie problem bo koryto rzeki jest 
zamknięte, 
- czy mam rozumieć że skoro SP Mstyczów do likwidacji to Fundacja poinformowała 
rodziców i Urząd, że tworzą nową placówkę. 
Radny Z. Konieczny 
- ma być grupa pracowników interwencyjnych, mam prośbę aby była osoba mająca 
uprawnienia do obsługi piły, kosy żeby był z niej pożytek i pomoc. 
Radny N. Jawor 
- na spotkanie z Ekologami i wędkarzami powinni być zaproszeni ludzie zalani przez 
wodę to może ich przekonają do regulacji rzeki. 
Radny J. Strzelec 
- dziwi mnie protest Koła Wędkarskiego z Kielc, przychodzą na nasz teren i rządzą. 
Ad. 6 
Radny D. Juszczyk 
- poprosił o usunięcie pni po wyciętych lipach przy posesji p. Prusa, sam nie jest w 
stanie tego zrobić, koszt usunięcia 1 to ok. 60zł, 
- rozważyć możliwość wycięcia starych akacji przy SP Nr 2. 
Radny W. Tabor 
- przy odwodnieniu w Gniewięcinie na kolonii powstało więcej szkód niż pożytku, 
posesja 171 p. Adamski ma zastrzeżenia do złego wykonania przepustów i ich 
zaniżenie, 
- czy mamy prawo ograniczać szerokość wjazdu do posesji do 5 dren? 
- utwardzić drogę k/ Mejszelis, 
- kiedy będą wykonywane prace przy boisku sportowym, 
- uzupełnić ubytki w drodze powiatowej. 
Radny J. Strzelec 
- droga powiatowa Przełaj – Krzelów – Czekaj – Sędziszów dosłownie zrobiła się 
pralka, bardzo duże ubytki, prośba aby jak najszybciej uzupełnić, 
- przejazd przez rzekę między Czepcem a Przełajem, jest przepust a nie ma barierek, 
- czy był już przetarg na zakup tłucznia, mieszkańcy proszą o utwardzenie dojazdu do 
pól w Czepcu. 
Radny J. Sroka 
- droga przez Wydankę, p. Marcin Bratek odstąpił pod nią część swojego gruntu ale w 
zamian miał mieć utwardzony dojazd do jego domu, 



- droga do pól Tarnawa k/ Mędrek , w drodze słup w kształcie litery A utrudnia 
przejazd dużym sprzętem rolniczym. 
Radny N. Jawor 
- czy boisko w Borszowicach oddano do użytku a jeśli nie to kiedy? 
Radny J. Wiencek 
- na ulicach Tysiąclecia i Rajskiej były prace remontowe  przez Telekomunikację, na 
wysokości zakrętu 2 krzywe słupy i nadal nic nie zrobione. Na wsiach przy drogach 
głównych kable za nisko podwieszone, prosimy o ponowne wystąpienie o usunięcie 
wszystkich usterek. 
Radny J. Sroka 
- ciek wodny od Słupi ma być regulowany, obok posesji Pana Stanisława Górskiego 
przechodzi rów odprowadzający wodę, prosi wcześniejsze  konsultacje w sprawie 
mostku na wjeździe do jego posesji. 
Radny D. Juszczyk 
- czy wiadomo już kiedy będą robione prace na bocznych uliczkach od Przemysłowej i 
kiedy będą malowane przejścia dla pieszych? 
Radny Z. Gładki 
- poprosił o utwardzenie szlaką drogi wzdłuż pola p. Rosół aby znów nie dochodziło 
do zaorywania, 
- przypominam o wymierzeniu drogi obok p. Mucha, oni nic nie robią a krzaki tak 
zarosły że trudno przejechać, 
- w Pawłowicach poniżej świetlicy słup telefoniczny przewraca się. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- co do Telekomunikacji to wszyscy wiemy jak to jest w całej gminie, 
- rozebrać stary młyn przy Wodzisławskiej bo grozi zawaleniem, 
- w Rynku duża dziura przy kratce ściekowej, jak najszybciej naprawić, 
- czy będą prace remontowe na ul. Rajskiej tam są już same dziury. 
Radny J. Wiencek 
- plac od strony Skarpy wzdłuż Leśnej – prywatny teren, krzaki tak się rozrosły że 
konieczne jest ich wycięcie, rozeznać możliwość. 
Pan Przewodniczący 
- naprawić chodnik na moście w Rynku, 
- załatać dziury na ul. Wodzisławskiej, nie da się już jeździć. 
Ad. 7 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę  zmieniająca uchwałę w sprawie powołania i ustalenia składów 
osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej i zatwierdzenia wyboru ich 
przewodniczących. 
Radny J. Strzelec 
- chciałem wypowiedzieć się w tym punkcie i przedstawić Radzie jak wyglądało moje 
odwołanie. W dniu 3 marca na posiedzeniu Komisji Budżetowej zostałem odwołany z 
funkcji Przewodniczącego, na podstawie bliżej dla mnie niejasnej. W Statucie pisze 
odwołanie następuje na uzasadniony wniosek Komisji. Był zarzut że zwołałem 
posiedzenie Komisji Budżetowej a wcześniej było wspólne posiedzenie. Głównym 
działaniem Komisji jest realizacja planu  - odczytał zapis zawarty w planie Komisji 
Budżetowej. 



   Oprócz ramowych haseł zawartych w planie pracy, Komisja wprowadza i reaguje na 
wszelkie zmiany dotyczące założeń zawartych w budżecie, oceniając i korygując 
wykonanie zadań w nim zawartych, jak również wspiera wszelkie działania dotyczące 
rozwoju oraz promocji miasta i gminy na zewnątrz. 
Opiniowanie przez Komisję Budżetową projektów uchwał budżetowych, lub 
związanych z budżetem przed każdą sesją Rady Miejskiej w ustawowym terminie w 
roku budżetowym. 
Przewodniczący Komisji opracowuje plan pracy, ustala terminy posiedzeń i zdaje 
sprawozdania z pracy komisji. 
Spotkaliśmy się 3 marca, brakowało Pana Psonaka, Pan Tabor stwierdził abyśmy 
poczekali aż dojdzie. Wniosek o moje odwołanie otrzymał 3 głosy za i 1 przeciw. 
Doktor po przybyciu nawet nie zapytał na jakiej podstawie mam być odwołany. 
Doktorowi byłem potrzebny w tamtej kadencji aby w jego imieniu zgłosić wniosek o 
podniesienie diety. Upoważnił mnie do przedstawienia wniosku i ja zachowałem się 
zgodnie z przepisami. 
Na spotkaniu Pani Sekretarz powiedziała, że Przewodniczący może zwoływać 
Komisje przed i po sesji. Zarzuca mi się że jestem leciwy i wiedzę trzeba mi łopatą 
kłaść do głowy. Pan Mentel pytał po co się spotkaliśmy, proszę postawić mi zarzuty i 
wskazać gdzie złamałem prawo. 
Na Komisję poprosiłem sobie dane z oświaty, w tamtej kadencji ubyło 300 uczniów a 
nauczycieli nie ubyło. Uważam, że w głosowaniu wyjdzie czy dojrzeliśmy do 
demokracji. 
Pan Przewodniczący 
- do mnie wpłynął wyciąg z protokołu Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i 
Promocji gminy o następującej treści: 

 
Wniosek do Przewodniczącego Rady: 
 
W związku z odwołaniem  na posiedzeniu Komisji Budżetu Rozwoju Gospodarczego i  
Promocji Gminy w dniu 03 marca 2011r  z funkcji przewodniczącego Komisji 
Radnego Jana Strzelca ,  a wyborem na tą funkcję Radnego Wiktora Tabor , proszę o 
podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania i ustalenia składów 
osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej  i zatwierdzenia wyboru ich 
przewodniczących. 
To Komisja decyduje kto jest jej przewodniczącym. 
Radny N. Jawor 
- mam prośbę do członków Komisji Budżetowej aby uzasadnili swój wniosek. 
Radny M. Mentel 
- Pan Strzelec został odwołany z funkcji przewodniczącego na mój wniosek , to co 
powiedział że szanuje zasady demokracji , tak się stało został odwołany większością 
głosów i w sposób demokratyczny został powołany nowy przewodniczący. Nie ma o 
co się emocjonować, rolą Rady jest zatwierdzenie przewodniczącego wybranego przez 
Komisję. 
Radny S. Łazarski 



- byłem przeciwny takiemu szybkiemu działaniu w tej sprawie o odwołanie, raptem 
było 3 posiedzenia Komisji, gdyby coś było źle prowadzone sam byłbym przeciw. Nie 
byłem na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych i nie znam przyczyny konfliktu. 
Radny J. Psonak 
- wybór przewodniczącego jest bardzo niedoskonały bo decyduje tylko 5 osób a nie 
cała Rada i nie zmienimy tego, na I sesji ja również nie zostałem wybrany, dzisiaj 
przewodniczącym jest Wiktor Tabor ale może być ktoś następny gdy Komisja tak 
zdecyduje. Mnie zaproponowano ale odmówiłem. Będziemy się przyglądać pracy 
następnego Przewodniczącego. 
Radna B. Wójcik 
- jeśli pada wniosek bez uzasadnienia to nie wiemy na jakiej podstawie został 
odwołany przewodniczący. 
Pan Przewodniczący 
- rolą Rady jest zatwierdzenie przewodniczącego wybranego przez Komisję. 
Poddał uchwałę pod głosowanie 
8 głosów – za 
4 głosy – przeciw 
3 głosy – wstrzymujące się             uchwała Nr VII/45/2011 
Ad. 8 
Dyrektor OSiR 
- przedstawił uchwałę w sprawie  cen i zasad zwolnień za korzystanie z obiektów 
Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sędziszowie. 
Na posiedzeniu wspólnym Komisji co do ilości osób mogących korzystać z siłowni, 
podtrzymuję swoje stanowisko że min 5 a max 10 osób. Sprawdziłem to w innych 
siłowniach, nigdzie nie funkcjonuje bez instruktora. Wszystko będzie zawarte w 
regulaminie, będą określone zasady korzystania aby było bezpiecznie i żebym miał 
możliwość kontrolowania co się tam dzieje. 
Radna B. Wójcik 
- nadal twierdzę że ten punkt jest nie przemyślany, trudno zebrać grupę 5 osób, nie 
można zabraniać korzystać indywidualnie. Jeśli nas stać na siłownię to powinno też 
być stać na instruktora. 
Radny J. Sroka 
- zapytał czy stać nas na zatrudnienie instruktora? 
Dyrektor OSiR 
- nie czarujmy się że instruktor przyjdzie za kwotę 1300zł , może tak być że siłownia 
zarobi na płace albo i nie. 
Radny J. Wiencek 
- a może ustalić jakąś jedną godzinę dla użytkowników indywidualnych. 
Dyrektor OSiR 
- pewne zasady muszą być zawarte w regulaminie, jeśli przyjdzie 4 osoby to 
wpuścimy. W regulaminie będzie zapis że wejście tylko o pełnych godzinach. 
Zgodnie z sugestią młodzież do 18 lat będzie mogła korzystać tylko z opiekunem w 
grupach. Każdy musi przynieść zaświadczenie lekarskie że może trenować. 
W regulaminie zapiszemy że każdy trenuje na własną odpowiedzialność. 
Radny J. Psonak 



- pod kątem zdrowotnym trzeba będzie kogoś wyznaczyć, wszędzie taka osoba jest 
jako dozór lub gdyby się zdarzył jakiś wypadek to będziemy płacić odszkodowanie, 
szczególnie pojedyncze osoby trzeba doglądać. 
Pan Przewodniczący 
- czy można zapisać idąc myślą radnego Wiencka np. 1x w tygodniu mogą korzystać 
osoby indywidualnie. 
Dyrektor OSiR 
- nie widzę sensu tego zapisu, jesteśmy elastyczni i wiemy jak się zachować, 
ratownicy nie mają uprawnień do nadzoru. Na ścianach powiesimy instrukcje obsługi 
przyrządów. 
Radny M. Mentel 
- sądzę że to co jest zapisane jest zasadne, 1 osoba to potencjalne zagrożenie. Jeśli 
pisze grupa 5 osób a Dyrektor mówi że gdy przyjdzie 3 -4 to też zostaną wpuszczone i 
jedna z tych osób będzie nadzorować. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- czy to ma być zasada że kolega kolegę pilnuje, wydaliśmy tyle pieniędzy to dbajmy o 
bezpieczeństwo. 
Radna B. Wójcik 
- czy dobrze rozumiem osoba do 18 lat nie będzie wpuszczona? 
Np. przyjdę z córką to ja wejdę a ona nie, proszę odpowiedzieć co w takiej sytuacji? 
Pan Przewodniczący 
- nie wiem czy wiele osób korzystało z siłowni, ja tak i wiem jakich kontuzji można 
się nabawić, jeśli nie będzie instruktora to można sobie zrobić krzywdę. Jeśli nie 
będzie instruktora to 1 osoby nie wpuściłbym, jeśli przyjdzie matka z córką to rodzic 
odpowiada za dziecko. 
Radny D. Juszczyk 
- może doktor wyjaśni dlaczego dzieci do 18 roku życia nie powinny wykonywać 
ćwiczeń siłowych. 
Radny J. Psonak 
- są takie obostrzenia że nawet  do biegów musi być zaświadczenie lekarskie bo są 
takie wady ukryte, które ujawniają się dopiero przy max wysiłku, za niepełnoletnich 
odpowiedzialność bierze wychowawca. 
Dyrektor OSiR 
- bieżnia i rowerek działają pod różnymi obciążeniami, jeśli ktoś nie umie korzystać 
może sobie zrobić krzywdę. 
Radny W. Tabor 
- co jeśli ktoś ulegnie wypadkowi i żąda odszkodowania, czy siłownia jest 
ubezpieczona. 
Dyrektor OSiR 
- my we wszystkich regulaminach mamy zapisane że zarządca obiektu nie ponosi 
odpowiedzialności za uprawianie wszelkich ćwiczeń. Obiekt jest ubezpieczony ale na 
wypadek gdyby sprzęt się popsuł. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie  uchwałę w sprawie  cen i zasad zwolnień za korzystanie z 
obiektów Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sędziszowie. 
Głosowanie 



12 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się               uchwała Nr VII/46/2011 
Dyrektor OSiR 
- chciałbym jako dyrektor mieć możliwość w porozumieniu z Burmistrzem do 
stosowania ulg i promocji przy korzystania z obiektu,  tym się zajmiemy w 
późniejszym terminie. 
Ad. 9 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok. 
Głosowanie 
14 głosów – za                         uchwała Nr VII/47/2011 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę zmieniająca uchwałę własną Nr III/41/2003 z dnia 24 kwietnia 
2003 roku w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie gminy Sędziszów miejsc 
sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. 
Radny S. Łazarski 
- z tego wyniknie problem bo otworzymy furtkę konfliktogenną, tam są 3 sklepy i 
będą następne wnioski o zezwolenia na sprzedaż alkoholu . W związku z tym że na 
Komisji 3 głosy były za, zastanowić się należy czy nie narobimy sobie kłopotów. Nie 
jestem przeciwny działalności gospodarczej ale niech to nie będzie na alkoholu i 
nieszczęściach z nim związanych. Będzie to problem Burmistrza. 
Radny J. Strzelec 
- ile mamy punktów sprzedaży alkoholu? 
Pan Burmistrz 
- mamy 40 pkt z tego 5 jest wolnych. 
Radny J. Wiencek 
- Komisja Zdrowia faktycznie zagłosowała 3x2 za przyznaniem tego pozwolenia w 
tym sklepie. Też mieliśmy dylemat bo na Skarpie był już alkohol, w związku z 
protestami ludzi cofnięto koncesję. Jeśli ta osoba będzie sprzedawała zgodnie z 
przepisami ustawy i nie będzie podawała dzieciom to dobrze, jeśli nie to zezwolenie 
można cofnąć. My wszyscy się znamy to przy nas nie ma takich sytuacji. 
To Rada zdecyduje czy podjąć tą uchwałę. 
Radny J. Psonak 
- sprawy w Sądzie trwają bardzo długo, od 2 lat toczy się sprawa osoby za podawanie 
alkoholu nieletnim. 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uzasadnienie do uchwały i poddał uchwałę pod głosowanie 
Głosowanie 
9 głosów – za 
3 głosy – przeciw 
2 głosy – wstrzymujące się                        uchwała Nr VII/48/2011 
Ad. 11 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi na interpelacje dla radnych: 



Radny D. Juszczyk – wystąpimy do ZDP o usunięcie pni drzew oraz o wycięcie akacji 
przy SP Nr 2, 
Radny W. Tabor – odwodnienie przy posesji 171, był odbiór prac i wszyscy byli 
zadowoleni, najprawdopodobniej najechane zostało ciężkim sprzętem i zostało 
obniżone. Zrobione było zgodnie z technologią. 
- ilość 5 dren na wjeździe to jest szeroko, myśmy dawali 3 a ludzie mogli sobie 
dokupić 2 i wspólnie zakładano. Nie było zgodny na 6,7,czy 8 dren, rów to jest ciąg 
publiczny gdyby było więcej przepustów niż 5 to wtedy gdy jest duża woda 90% jest 
zatkanych. 
Pan K. Chmaruk 
- przy projektowaniu dróg przepisy nie pozwalają robić szerszych zjazdów do posesji 
niż szerokość drogi. 
Radny W. Tabor 
- zgadzam się że 5 ale gdy nie ma osłonowych to drożne jest tylko 3. 
Radny J. Strzelec 
- droga i przepust należą do właściciela i on powinien czyścić. 
Pan Burmistrz 
- nie ma tak że drożne jest tylko 3m bo musiałoby być z każdej strony załamane po 
1m, 
- byliśmy w terenie i faktycznie tam gdzie było mokro w kilku miejscach siadło, 
sprawdzimy jeszcze raz na miejscu. 
Radny N. Jawor – boisko w Borszowicach oddane już dawno, Wydział rolnictwa 
zwracał się do radnego i sołtysa o pomoc w wyrównaniu, będziemy siać trawę na 
boisku. To że chcemy kiedyś zrobić uroczyste oddanie nie przeszkadza w jego 
użytkowaniu tak samo jak świetlice wiejskie. 
- będę apelował o oszczędność energii w świetlicach bo przychodzą bardzo duże 
rachunki. 
Radny J. Strzelec – ubytki w drogach powiatowych będą stopniowo robione, 
zwrócimy uwagę aby w pierwszej kolejności załatać największe wyrwy, 
- zwrócimy się do ZDP o zamontowanie barierek, 
- w następnym tygodniu będzie przetarg na kamień, na razie możemy dowozić szlakę. 
Radny J. Sroka – na Wydankę dowieziemy kamienia, 
- droga do pół k/ Mędrek wystąpiliśmy do Rejonu Energetycznego o przesunięcie 
słupa jest zgoda  ale na koszt gminy, musimy sprawdzić geodezyjnie bo przesunięcie 
wiąże się z tym że wchodzimy w następną posesję. 
Radny J. Wiencek – wystąpimy do Telekomunikacji o poprawienie słupów i 
podniesienie kabli telefonicznych. 
- wystąpimy do p. Domańskiej o uprzątnięcie terenu od ul. Leśnej.  
Radny J. Sroka – zgłosimy do wykonawcy cieku od Słupi aby kontaktował się z p. 
Górskim. 
Radny D. Juszczyk – prace na uliczkach od Przemysłowej są ujęte w przetargu, jutro 
będzie ogłoszony. 
Radny Z. Gładki – sprawdzimy najgorsze odcinki i wyrównamy szlaką. 
Radny Z. Adamski – sprawdzimy czyją własnością jest młyn przy Wodzisławskiej, 
- zgłosimy naprawy pogwarancyjne ul. Polnej, 
- dziura przy kratce ściekowej została zgłoszona, 



- w najbliższym czasie będziemy wozić szlakę. 
Radny A. Mysiara – zgłosimy naprawę chodnika na moście w Rynku, 
- ul. Wodzisławską zgłaszaliśmy do naprawy, odczytał pismo ZDP co będzie robione, 
nie ma Wodzisławskiej, oni chcą nam przekazać tą drogę. Subwencja do dróg zależy 
od ich długości to im przysporzy środków a nam nie gdy ją przejmiemy. To Powiat 
powinien remontować tą drogę. 
Sołtys M. Bocheński 
- w Białowieży od posesji p.Dziura do Ściborowski na odcinku 600m zarośnięty rów, 
uniemożliwia przepływ wody. 
Pan Burmistrz 
- sprawdzimy na miejscu. 
Pani Sekretarz  
- Wojewoda przysłała rozstrzygnięcie nadzorcze uchylając § 3 uchwały w sprawie 
zamiaru utworzenia Zespołu szkół, Wojewoda uważa że akt założycielski powinien 
być załącznikiem do uchwały o utworzeniu Zespołu a nie przy zamiarze tworzenia. 
Jeśli Rad przyjmuje do wiadomości i zastosowania to udzielimy takiej odpowiedzi. 
Rada jednogłośnie zaakceptowała przedstawione rozstrzygnięcie nadzorcze . 
Radny N. Jawor 
- zapytał kiedy będzie przesunięty przystanek w Zielonkach? 
Pan Burmistrz 
- miejsce jeszcze nie ustalone, uzgodniliśmy że możemy dać 200 – 400zł rocznie nie 
więcej. Wszystkie wnioski z zebrań wiejskich przekazano do realizacji przez 
wydziały. 
Radny J. Wiencek 
- miał być przetarg na ul. Kwiatową, czy był? 
Pan Burmistrz 
- drogi kompleksowo są w jednym przetargu. 
Radna B. Wójcik 
- zgłosiła o zakup tablicy ogłoszeń przy wjeździe na Bat. Chłopskich, druga wewnątrz 
osiedla domków przy Przemysłowej, 
- na jakim etapie jest zakup koszy na plastiki? 
Radny Z. Konieczny 
- przy świetlicy w Jeżowie p. Ostrowski zepchnął trochę ziemię ale tam jeszcze trzeba 
wyrównać bo jest za wysoko. 
Pan Burmistrz 
- najpierw zrobimy odwodnienie i dopiero uporządkujemy teren. 
Radny Z. Konieczny 
- zapytał czy przystanek PKP jest już otwarty? 
- na zebraniu w Podsadku proszono o rozmowy w sprawie trasy BUS-a. 
Pani Sekretarz 
- jeszcze nie mamy odpowiedzi od przewoźników, DEXTUR zrezygnował z trasy do 
Przełaja. 
Pan Burmistrz 
- chcemy uruchomić trasę od Kozłowa przez Krzelów aby pozyskać młodzież z 
tamtych terenów. 
Radny J. Strzelec 



- w świetlicy w Mstyczowie jest siłownia, kto tam nadzoruje ćwiczących i czy ma 
uprawnienia? 
- dlaczego ZUK nie mówi że ma problemy ze świadczeniem usług na zewnątrz? 
- w sprawie Statutu i jego zmian, Pani Sekretarz mówiła że przewodniczący Komisji 
stałych mogą nad tym pracować. Wczoraj na szkoleniu prowadzący powiedział, że 
Rada może powoływać komisje doraźne między innymi Statutową, 
- wniosek w sprawie mojego odwołania z funkcji przewodniczącego komisji powinien 
być umotywowany. Według mnie Rada nie wykonuje zapisów Statutu Gminy, 
odczytał § 86 pkt 7 „ odwołanie radnego  z funkcji członka na uzasadniony wniosek 
komisji”. Kolega zapytał o uzasadnienie wniosku. 
Pani Sekretarz 
- Rada może powoływać komisje stałe i doraźne, Komisja Rewizyjna jest 
obligatoryjna – jakie komisje decyduje Rada. Doraźne powołuje się w razie potrzeby, 
jeśli wolą Rady jest że podchodzimy do Statutu to należałoby powołać komisję 
statutową. Sposób doboru składu jest dowolny, mogą to być przewodniczący komisji 
lub inna powołana przez Radę składająca się z pracowników, radnych, ekspertów. U 
nas Rada nie wybiera przewodniczącego Komisji a tylko go zatwierdza. 
Radny J. Strzelec 
- na sesji powinien siedzieć radca prawny i na bieżąco wyjaśniać wszelkie niejasności. 
Pan Burmistrz 
- we Mstyczowie siłownię jak i inne urządzenia obsługuje 1 osoba zatrudniona na ¾ 
etatu, 
- jeśli chodzi o ZUK mamy przygotowane rozwiązania, chcemy przekształcić go w 
jednostkę organizacyjną gminy, chcemy aby już od 1 lipca br. pracowali w nowej 
formie. 
Pani Sekretarz 
- nie chciałabym aby były konflikty, mogę czuć się trochę winna wobec radnego, Pana 
odwołano jako przewodniczącego Komisji a nie jej członka. Statut mówi że 
przewodniczącego ze swojego grona powołuje i odwołuje Komisja. 
Radny J. Strzelec 
- odwołano mnie z funkcyjnego członka. 
Pani Sekretarz 
- nie tak należy to rozumieć bo musiałby być zapis oraz przewodniczącego komisji. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- zgłosił potrzebę zakupu tablicy z nazwą miejscowości Sosnowiec, 
- przypomniał o zakupie lustra do Rynku. 
Ad. 13 
Przewodniczący zamknął obrady VII sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
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